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Abstract (en)
[origin: ES1000470U] Guarnición extraction complete drawer with lanes of extraction set to both sides of the cajon, a rail carrier on each side of the
body and rails plants arranged between lanes extraction and holders rails in which are apoyadasa sheaves sliding bearing the rails carrier stops
for sheaves central lanes limiting the journey of extraction of central lanes, characterized in that the stops (6) remain with blockade sheaves (7) of
the central lanes (3) after overcoming a part one (15) transitable butt with a part two (16) butt and no transitable, thereby, preventing the movement
unpremeditated lanes of central (3) the extracted position also both forward and backward. (Machine-translation by Google Translate, not legally
binding)

Abstract (de)
Eine Vollauszugsgarnitur für Schubladen (1) mit beidseitig an der Schublade befestigten Ausziehschienen (4), einer Tragschiene (2) an jeder
Korpusseite und zwischen den Ausziehschienen (4) und den Tragschienen (2) angeordneten Mittelschienen (3), an denen Laufrollen (7) gelagert
sind. Die Tragschienen (2) weisen Anschläge (5, 6) für die Laufrollen (7) der Mittelschienen (3) auf, die den Ausziehweg der Mittelschienen
(3) begrenzen. Die Anschläge (6) halten klemmend die Laufrollen (7) der Mittelschienen (3) nach Überwindung eines ersten überfahrbaren
Anschlagteiles (15) zusammen mit einem zweiten nicht überfahrbaren Anschlagteil (16). Derart wird ein unbeabsichtigtes Verschieben der
Mittelschienen (3) in der ausgezogenen Stellung sowohl nach vorne als auch nach hinten verhindert.
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